
14.11.2020 Uskedal Utvikling

uskedalen.no/no/nyhende/8397 1/1

4,7 millionar nytta på skulen 15.08.2012

Dette er fløyen som skal rehabiliterast
 

Samla er det nytta 4,7 millionar kroner på tiltak ved skulen i bygda, går
det fram av kommunalsjef Asbjørn Skår  sitt svar på klaga over
manglandet utbetrig av inneklimaet.
 
Tidlegare gymsal vart etter bygging av volleyballhall bygd om til
klasserom. Då vart den tilliggande klasseromsfløyen renovert.
 
Skulen vart bygd i 1965 og utbetra og påbygd i 1993 og 2003

 
Skår konstaterar at planarbeidet for opprusting av skulen er godt igang
og planarbeidet tilsa oppstart av rehbailiteringa av den aktuelle
klassseromsfløyen sumaren 2013 med innflytting til skulestart året
etter.

 
Men etter kommunstyret sitt vedtak om å utsetja løyvinga vil
det verta eit års seinking av prosjektet med innflytting i renovert
skule sumaren 2015.

 
Av Ola Matti Mathisen

 


